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Tivat zbog zapaljenih guma na deponiji bio u oblaku dima, požar pod kontrolom 

Lovanju će gasiti 
zemljom i pijeskom

BIJELO POLJE - Predsjednik 
opštine Bijelo Polje Aleksan-
dar Žurić kaže da taj grad da-
nas ima dobro organizovan 
Zavod za zapošljavanje sa do-
sta kvalitenim kadrom, ali 
ono što brine je velika neza-
poslenost koja iznosi oko 30 
odsto.

- Broj nezaposlenih u bjelopolj-
skoj opštini kretao se od 3.950 
do 4.100 prije najnovijih dešav-
nja vezanih za ukidanje nado-
knada majkama za troje i više 
djece. Sada ih je 4.500 od čega 
je 436 visokoškolaca. Razlozi 
za toliko veliki broj nezaposle-
nih mogu se naći u raznim 
okolnostima, od ne baš kvali-
tetne privatizacije nekadašnjih 
privrednih giganata kao što su 
Vunarski kombinat, Bjelasica, 
Imako, Petoljetka, Budimka... 
Takva situacija je uslovila da 
veliki broj osoba u srednjim go-
dinama, koje nijesu bile spre-
mne za prekvalifikaciju, završi 
na birou za nezaposlene - na-
veo je Žurić nakon susreta sa 
direktorom Zavoda za zapo-
šljavanje Suljom Mustafićem.

On je podsjetio da i pored toli-
kog broja nezaposlenih na bi-
rou nema dovoljno kadrova 
potrebnih tržištu, te da je lokal-

na uprava, da bi stvorila predu-
slove za otvaranje novih radnih 
mjesta, riješila ili završava naj-
veći dio infrastrukturnih pro-

blema. 
- Definisano je i više biznis zona 
koje treba da stimulišu investi-
tore. Rezultati se već uočavaju: 

nedavno je završena fabrika za 
proizvodnju peleta vrijedna 4,5 
miliona eura. Za koji dan pred-
viđeno je otvaranje fabrike za 
preradu mesa koja je koštala 

šest miliona, a do kraja godine 
očekujemo završetak najveće 
mljekare u ovom dijelu regiona, 
vrijednosti 15 miliona eura - 
istakao je Žurić.  V. Šb.

Predsjednik opštine Bijelo Polje Aleksandar Žurić o uzrocima nezaposlenosti

Loše privatizacije 
napunile biro rada

Mustafić: Unaprijediti 
saradnju sa opštinama
Direktor Zavoda za zapošljavanje Suljo Mustafić kazao je da 
bjelopoljski Biro rada ima kvalitetan stručni kadar koji zna da 
osmisli i napiše valjane projekte koji će biti od koristi i opštini. 
To je potkrijepio činjenicom da je za osam projekata koje rea-
lizuje Zavod za zapošljavanje dobio 406.000 eura, kojima će 
se otvoriti radna mjesta i za osobe sa invaliditetom. Riječ je o 
grantovima koje je odobrio Zavod za zapošljavanje. 
On je istakao da je cilj posjete sagledavanje međusobnog 
odnosa lokalnih uprava i biroa rada.
- Uvjerili smo se da je u Bijelom Polju ta saradnja dobra, za 
razliku od nekih sredina, ali smatramo da može da bude još 
bolja. Sugerisali smo rukovodstvima biroa rada da podignu 
nivo saradnje sa lokalnim upravama ne samo kada je u pitanju 
evidencija nezaposlenih već i njihovo animiranje da učestvuju 
u zajedničkim ili individualnim projektima - kazao je Mustafić.

Jedan od razloga izražene nezaposlenosti su i 
ne baš kvalitetne privatizacije nekadašnjih 
privrednih giganata kao što su Vunarski kom-
binat, Bjelasica, Imako, Petoljetka, Budim-
ka... – kazao je Aleksandar Žurić

Cetinje: Vatrogasci 
dežuraju u Katunskoj nahiji
CETINJE - Vatrogasci su proveli cijelu noć u Katunskoj nahiji. 
Načelnik Službe zaštite i spašavanja prijestonice Aleksandar 
Zuber kaže da je situacija nešto bolja nego prethodnih dana. U 
jednom momentu, kaže on, vatra je potpomognuta snažnim 
vjetrom ugrozila tridesetak kuća, ali su uspjeli da ih odbrane. 
Gorjelo je i kod Prekornice, ali je taj požar brzo ugašen jer su 
vatrogasci na vrijeme dobili informaciju. Zuber ističe da im veli-
ku pomoć prilikom intervencija pružaju građani.  J. Đ.

Preksinoć je dim 
prekrio Tivatsko 
polje od kružnog 
toka na raskrsnici 
Tivat-Kotor-Budva-
Radovići do centra 
grada, da bi se juče, 
u ranim jutarnjim 
satima, nadvio i 
nad morem

TIVAT – Dim od zapaljenih 
guma na deponiji Lovanja 
prekrio je preksinoć Tivat, 
a juče se u jutarnjim satima 
raširio iznad Tivatskog zali-
va. 

Iz godine u godinu žitelji na-
selja Lovanja, mahom pripad-
nici romske i egipćanske po-
pulacije, s vremena na vrijeme 
pale na deponiji uz samo na-
selje automobilske gume i ka-
blove, a dim i smrad koji se 
tada šire stvaraju probleme na 

aerodromu, vozačima na Ja-
dranskoj magistrali i stanov-
nicima Gradiošnice i Kavča.  

Brojne žalbe vezane za taj 
problem nijesu urodile plo-
dom, a preksinoć je paljenje 

Smanjena vidljivost na 
aerodromu u Tivtu
Avioni su juče nesmetano saobraćali, ali zbog smanjene 
vidljivosti u jutarnjim satima avion kompanije ,,Rojl flajt 
erlajnz“ na liniji Moskva - Tivat nije mogao odmah da sleti, 
nego je morao da napravi zaokret i na pistu se spustio 
nakon 15 minuta. 

Gorjelo u Baru 
i Sutomoru
BAR - Ekipe Službe zaštite 
i spasavanja uspjele su da 
lokalizuju i ugase dva požara 
koji su tokom protekla dva 
dana izbili ne području bar-
ske opštine.  Veliki izazov 
bio je požar koji je u utorak 
oko četiri sata ujutro izbio 
iza Srednje stručne škole. 
Prema riječima načelnika 
Velizara Čađenovića, vatru 
je uz četiri vozila gasilo deset 
vatrogasaca. Vatrogasci 
su na tom lokalitetu posao 
završili tek oko sedam sati. 
Prije toga bili su angažovani 
na gašenju manjeg požara u 
sutomorskom naselju Miroši-
ca, a sa magistralnog puta su 
nakon saobraćajne nezgode 
uklonili kamion Komunalnog 
preduzeća iz Budve.  V.K.V.

Za sat ugašen 
požar na 
Grabovcu 
Tivatski vatrogasci interve-
nisali su juče i na Grabovcu 
gdje je izbio požar oko 17 
sati. Ugasili su ga članovi 
Dobrovoljnog vatrogasnog 
društva „Krtoli“ i pripadnici 
opštinske Službe zaštite i 
spasavanja. Vatra se, kako 
je kazao komandir tivas-
tke Službe, Zoran Barbić, 
velikom brzinom širila u 
tri kraka: prema plaži Plavi  
horizont, Đuraševićima i 
crkvi Svetog Arhangela. Na 
požarištu je bilo tridesetak 
vatrogasaca sa osam vozila, 
koji su vatru ugasili za sat.

guma poprimilo dramatične 
razmjere. Dim je prekrio Ti-
vatsko polje od kružnog toka 
na raskrsnici Tivat-Kotor-
Budva-Radovići do centra 
grada, da bi se juče, u ranim 
jutarnjim satima, nadvio i nad 
morem. 
Požar na Lovanji nastao je na 
dijelu koji pripada kotorskoj 
opštini, a juče se prenio i na 
tivatski dio. Vatra se ne može 
gasiti vodom nego nanoše-
njem zemlje i pijeska. Pred-
sjednica opštine Tivat, dr 

Snežana Matijević i njen ko-
lega iz Kotora, Vladimir Jo-
kić, dogovorili su se da se za 
taj posao angažuju privatnici 
iz Grblja, Stanko Magud i bra-
ća Tujković. 
Oni su juče u popodnevnim 
satima, kako je kazao direktor 
opštinske Direkcije za inve-
sticije, Peđa Obradović, počeli 
da dovoze zemljište na depo-
niju, na kojoj se nalaze kotor-
ska Komunalna policija i pri-
padnici tivatske Službe 

zaštite i spasavanja. On je si-
noć oko 19 sati kazao da je po-
žar na Lovanji pod kontro-
lom.
-Na nekoliko mjesta još ima 
dima, ali će se ta mjesta zaliti i 
nasuti vlažnom zemljom. Po 
jedno vozilo sa vodom posla-
će iz kotorske i tivatske Služ-
be zaštite i spasavanja – kazao 
je on.   S. KRSTOVIĆ

POŽAR KRENUO SA KOTORSKE STRANE  
Tivatski zaliv juče ujutro

STARI PROBLEM: Lovanja

KAKO DO NOVIH RADNIH MJESTA: 
Juče u Bijelom Polju


